
PROTOKÓŁ NR 10/11

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

które odbyło się 7 listopada 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:15, a zakończyło o 17:40.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Zofia Ujma – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Adam Bierowski,

4. Krzysztof Kapała,

5. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zbigniew Piątek, Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Anna Perłowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Rozpatrzenie pisma P. Kępińskiej w sprawie braku odpowiedzi z ZEZK-u.

3. Analiza skargi P. Ślusarczyka na działalność pracownika ZEZK-u.

4. Sprawy różne. 

Ad. 1  Na posiedzenie KR zaproszona została Pani Dyrektor ZEZK-u Anna Perłowska, obecny był Pan 

Burmistrz. Posiedzenie otworzyła przewodnicząca KR, zapoznając zebranych z porządkiem obrad.

Ad. 2  Na prośbę przewodniczącej, Pan Paweł Pituch odczytał dwa pisma o których Komisja miała 

rozmawiać.  W sprawie  pisma mieszkanki  ul.  (...),  przewodnicząca poprosiła  o  wyjaśnienie  sprawy Panią 

Dyrektor ZEZK-u. Pani Perłowska wyjaśniła wszystko, poparła swoje wyjaśnienia pismem do zainteresowanej 

(pismo w załączeniu). Komisja podtrzymuje stanowisko P. Dyrektor.  

Ad. 3 Odnośnie skargi Pana z ul. (…), Pani Dyrektor ZEZK-u również złożyła wyjaśnienie, dołączyła 

pismo odpowiadające zainteresowanemu (pismo w załączeniu).

Ad. 4  W sprawach różnych poruszony został  temat który zgłosił  Pan Radny, Krzysztof Kapała,  a 

dotyczył dewastacji drzwi w budynku przy ul. Słoneczna gdzie nie ma tych drzwi od kliku tygodni.

W związku z  tym, P.  Dyrektor  wyjaśniła  że  tam mieszkają  ludzie  którzy  na własne życzenie  nie  dbają  o 

elementarne zasady współmieszkania, niemniej jednak zapewniła że zainteresuje tą sprawą techników.

Następnie po zapoznaniu się z pismami, jakie wpływają od mieszkańców do Rady Miejskiej, członkowie K.  

R. , podjęli decyzję o wnikliwym zapoznaniu się z „dziejami” działki którą „odebrano” Pani Even (poprzednie 
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posiedzenie K. R. dotyczyło tej sprawy). W tym temacie po przeczytaniu pisma Pana Burmistrza, ponownie K. 

R. zajmie się problemem. Przewodnicząca i członek K. R. Pani Pietraszek wnioskować będą o udostępnienie 

od P. Młotkowskiej wszystkich dokumentów w sprawie.

Bardzo ważnym tematem był problem wykonania dachu przez przedsiębiorcę w Miejskim Ośrodku Kultury 

(MOK). Przewodniczący zespołu kontrolnego Radny P. Kapała Krzysztof mówił o defektach sprawy. Dach 

ciągle przecieka, pomieszczenia w MOK-u są zalane.

Ponieważ Pan Burmistrz oznajmił że remont dachu został „odebrany”, członkowie KR w osobach Pan Kapała, 

Pan Szymczyk i Pani Ujma, dokładnie chcą przeanalizować dokumenty „odebrania” tej inwestycji.      

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Członkowie KR wnioskują o udostępnienie (ponowne) wszystkich dokumentów odnośnie działki P. 

Even na ul. (...)

2.  K. R. ponownie (po kontroli w MOK-u) zainteresowana jest wszystkimi dokumentami odnośnie 

remontu dachu w tym obiekcie.

Protokołowała:                                                                                                                Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                                    Komisji Rewizyjnej
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